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Aan de leden van de Gemeenteraad, 

 

Hierbij ontvangt u de beantwoording van de bij memorie van toelichting nog openstaande vragen 

alsmede de beantwoording van de vragen die na verzending van de memorie van toelichting zijn 

binnengekomen. 

 

Burgemeester en Wethouders van Maastricht, 

 

 

De Secretaris, De Burgemeester, 

 

P. J. Buijtels. J.M. Penn-te Strake. 
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 PROGRAMMA 2 

Vraagnummer 2-6 

Fractie D66 

Vraag .      Pagina 34, laatste bullit: “Zullen voor het behoud/versterking van de 

meldingsbereidheid van de burger” etc. In hoeverre wordt er onderzocht in hoeverre  

er sprake is van toenemende meldingsmoeheid? 

Antwoord Binnen Frontière is de meldingsbereidheid van de burgers de ultieme start van de 

aanpak van (drugs)overlast. Deze meldingen leveren bruikbare informatie op om 

gericht (drugs)overlast aan te pakken.  

Volgens de samenwerkende partners in Frontière (gemeente, politie en OM) is voor een 

onderzoek naar mogelijke meldingsmoeheid dan ook geen aanleiding.   

Uit de praktijk van Frontière blijkt namelijk dat daar waar overlastplekken in de stad zijn, er 

altijd meldingen worden doorgegeven. Bij deze melders wordt als belangrijkste (eerste) 

actie telefonisch verdiepende informatie gevraagd. Aanvullend hierop worden tal van 

andere activiteiten ingezet om nadere informatie in de stad op te halen, zoals het 

bezoeken van buurtnetwerken, nader bevragen van buurtbewoners, 

pinpointcommunicatie en communicatie via buurtkranten, sociale- en lokale media.  

 

In het kader van de Integrale Veiligheidsmonitor 2015 zijn Maastrichtse burgers wel in  

zijn algemeenheid (overlast totaal) bevraagd over hun meldingsbereidheid. Hieruit blijkt 

dat meer mensen overlast melden (48,3 %) dan niet (36,9%). 

  

Vraagnummer 2-7 

Fractie D66 

Vraag Pagina 37, laatste bullit: “Er worden controles op brandveiligheid uitgevoerd”. Er is  

sprake van achterstand met name op het gebied van studentenhuizen. Op welke  

manier en in welk tempo gaat u deze achterstand wegwerken in 2017? 

Antwoord Er is geen achterstand. Maastricht heeft 1050 panden met kamergewijze verhuur  

waarbij de eigenaar/verhuurder geen melding aan de gemeente heeft gedaan. Die zijn 

daarmee dus illegaal. Het gaat om panden met 5 of meer kamers.  

Om die panden alsnog te legaliseren (lees: brandveilig te maken) is een 

handhavingproject gestart (Project Veilige Kamers). Dat project loopt op schema. Per  

30 september 2016 is driekwart van de panden reeds bezocht en zijn met de eigenaar 

afspraken gemaakt over de brandveiligheid. Ook de situatie met betrekking tot het 

bestemmingsplan wordt bekeken. Het project loopt tot 31 december 2017 en de 

verwachting is dat we dan alle panden hebben gecontroleerd. 

 

 

PROGRAMMA 3 

Vraagnummer 3-3 

Fractie PVM 

Vraag Blz. 42 Bijstand voor zelfstandigen. Deze bijstand voor zelfstandigen behelst 

enerzijds een inkomenssteunregeling en anderzijds een financieringsregeling voor 

de bedrijfsvoering. Over deze regelingen willen wij het volgende weten: 

1. Hoe vaak is in 2016 tot nu toe gebruik gemaakt van de regelingen bijstand voor 

zelfstandigen? Graag met het onderscheid starters en niet-starters. 

2. Wat is de gemiddelde termijn waarbinnen een besluit wordt genomen over een 

aanvraag bijstand voor zelfstandigen in de gemeente Maastricht? 

3. Graag vernemen wij van u voor welk bedrag aan ‘inkomenssteun uitkeringen’ er 

is verleend in 2015 en welk totaal bedrag men verwacht in 2016 uit te keren? 

4. Graag vernemen wij van u voor welk bedrag aan verleende ‘leningen 

bedrijfskapitaal’ op dit moment openstaat? 

5. Welk totaal bedrag verwacht u dit jaar af te schrijven op de verstrekte bijstand 

voor zelfstandigen door toedoen van een getroffen schuldenregeling?  
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6. In sommige gevallen wordt de bijstand omgezet in een gift. Graag vernemen wij 

van u welk totaal bedrag u verwacht in 2016 om te moeten zetten in een gift? 

7. Welk bedrag heeft de gemeente Maastricht in 2017 ter beschikking voor de 

bijstand voor zelfstandigen? 

8. Verwacht u in 2017 een toe- of afname van het aantal aanvragen bijstand voor 

zelfstandigen? 

Antwoord Antwoord wordt nagezonden 

  

Vraagnummer 3-4 

Fractie PVM 

Vraag Op blz. 42 wordt gesproken over het starten van een speciaal adviesnummer voor 

bedrijven in moeilijkheden. Graag nadere uitleg over het adviesnummer en haar 

werking. 

Antwoord We nemen deel aan het landelijke netwerk  “155-red een bedrijf”. Dit is een landelijk 

nummer in het kader van de vroegsignalering. Vroegsignalering gaat uit van het feit  

dat hoe eerder een ondernemer hulp zoekt des te meer mogelijkheden er nog zijn.  

Een landelijk nummer heeft daarbij een lagere drempel dan bijvoorbeeld het loket  

van de sociale dienst. Met 155 is een overeenkomst afgesloten . Die houdt  in dat zij 

een intake met probleemanalyse houden. Op basis daarvan verwijzen zij warm door 

naar de meest gerede partij. Die partijen (Stg. StartersCentrum, 

OndernemersKlankBord, ONS, BBZ-loket, BCP en team Economie en cultuur)  

hebben we in de back office georganiseerd middels afspraken. Eind 2017 vindt er  

een evaluatie plaats op basis van aantallen, doorverwijzingen en geholpen 

ondernemers. 

  

Vraagnummer 3-5 

Fractie PVM 

Vraag Gesproken wordt over de lobby MAA-Schiphol maar wordt er ook gekeken naar 

lijnverbindingen met andere internationale luchthavens (bijvoorbeeld Frankfurt of 

Parijs)? 

Antwoord Ja, met de Provincie is afgesproken dat er gezocht wordt naar een lijnverbinding 

met een vliegveld dat aangesloten is op een intercontinentaal netwerk. Dat hoeft 

dus niet Schiphol te zijn, maar kan ook bijvoorbeeld London ( stevig verbonden met 

Noord- Amerika) of München, Frankfurt zijn.  

  

 

PROGRAMMA 8 

  

Vraagnummer 8-16 

Fractie PVM 

Vraag Blz. 91 Stimuleren en ondersteunen amateurkunst en volkscultuur: 

Klopt het dat bijvoorbeeld bij muziekkorpsen en koren alleen subsidie word verstrekt 

voor leden die in Maastricht wonen? 

Zo ja, waarom word hier wel naar Maastrichtse leden gekeken en in geval van 

andere cultuur uitingen niet? 

Antwoord Verenigingen voor actieve amateurkunstbeoefening ontvangen jaarlijks subsidie op 

grond van de Subsidieregeling Amateurkunsten. Deze subsidie bestaat uit een 

basisbedrag + een bedrag per lid. Er wordt in principe geen onderscheid gemaakt 

tussen Maastrichtse en niet-Maastrichtse leden. Wel is het zo dat het aantal niet in 

Maastricht wonende leden in beperktere mate meetelt voor het totaal (tot max 15% 

van het totaal aantal leden). Deze systematiek wordt gehanteerd omdat subsidiëring 

bedoeld is voor de actieve kunstbeoefening van inwoners van Maastricht. Voor 

deelnemers aan cursussen bij  Kumulus geldt een vergelijkbare systematiek, met 

dien verstande dat deelnemers uit andere gemeenten (die niet subsidiëren) een 

hogere bijdrage betalen. Voor deze systematiek is gekozen omdat het aantal 

deelnemers/leden één op één leidt tot hogere kosten. Dat is niet het geval bij 



 

5 

 

andere cultuurvoorzieningen zoals bijvoorbeeld bij het Theater aan het Vrijthof. Daar 

zorgen bezoekers uit andere gemeenten voor meer inkomsten en dus een betere 

dekking van de kosten. Daarnaast hebben veel cultuurinstellingen in Maastricht een 

regionale functie, waarvoor ook subsidie van het Rijk en/of Provincie wordt 

ontvangen. 

  

 

PROGRAMMA 13 

  

Vraagnummer 13-8 

Fractie SP 

Vraag Programma 13 blz. 136: Vindt buiten de terreinen van CNME ook ecologisch 

verschralingsbeheer plaats (2 keer per jaar maaien grasland en gazons en afvoer 

maaisel)? Indien ja, waar? 

Antwoord Buiten de natuurterreinen (beheerd door het CNME) vindt verspreid over de 

gemeentelijke terreinen verschralingsbeheer plaats, door te maaien en maaisel af te 

voeren. Dit wordt gedaan om bloemrijk grasland (verhoging biodiversiteit) te  

realiseren en verruiging tegen te gaan. Op dit moment speelt dit bijvoorbeeld bij 

graslanden aan de Terblijterweg en Via Regia. 

  

Vraagnummer 13-9 

Fractie SP 

Vraag Programma 13 blz. 136: Op welke wijze en frequentie wordt gehandhaafd op  

verstoring openbare orde (loslopende honden, poepende honden, hangjongeren, 

dronkaards e.d.) waarbij kinderen niet veilig kunnen spelen op 

speelvelden/speeltoestellen? 

Antwoord Team handhaven openbare ziet dagelijks stadsbreed toe op naleving van de regels 

in de openbare ruimte ten behoeve van de leefbaarheid in de stad. Toezicht op 

speelvelden maakt onderdeel uit van het dagelijkse integrale toezicht in de wijk. Het 

toezicht en de handhaving in Maastricht vindt informatie-  en risicogestuurd plaats. 

Op basis van een analyse van meldingen en constateringen wordt de inzet gestuurd 

en de frequentie van toezicht bepaald. Zogenaamde hotspots, locaties waar de 

meeste overlast wordt ervaren en/of overtredingen worden geconstateerd krijgen de 

meeste aandacht. De specifieke overlastvormen die u noemt hebben in het 

meerjarenbeleid handhaven openbare ruimte 2015-2019 een gemiddelde prioriteit 

toegekend gekregen. Dit betekent dat binnengekomen meldingen direct worden 

opgepakt. Steekproefsgewijs worden er gerichte controles ingepland. Bij 

toenemende overlast, wordt op projectbasis proactief gecontroleerd. Afhankelijk van 

de situatie en de aard van de constatering wordt waarschuwend of verbaliserend 

opgetreden. Voor een uitgebreidere toelichting op de prioriteiten en capaciteit van 

handhaven openbare ruimte, verdeeld over onder andere de thema’s veiligheid, 

APV verwijs ik u naar de raadsinformatiebrief van 19 januari 2016 met als 

onderwerp ‘toelichting prioriteiten en capaciteit handhaven’. 

  

 

PROGRAMMA 14 

  

Vraagnummer 14-9 

Fractie SP 

Vraag programma 14: blz. 149: Op welke wijze en frequentie wordt gehandhaafd op 

afvaldumping en verkeerd aanbieden afval bij milieuperrons?  

Antwoord Het toezicht op afvaldumpingen en verkeerd aanbieden afval bij milieuperrons is 

een topprioriteit uit het meerjarenbeleid handhaven openbare ruimte 2015-2019. Dit 

betekent dat het toezicht plaatsvindt op vaste controlefrequentie. Op dagelijkse 

basis vinden er naast het integrale toezicht in de wijk, gerichte controles van 

milieuperrons plaats en wordt er gepost bij milieuperrons. De inzet van team 
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handhaven vindt informatie- en risico-gestuurd plaats. Dat wil zeggen dat met name 

gecontroleerd wordt op tijden en op locaties waar(op) het vaakst overtredingen 

plaatsvinden. Dus bij de meest vervuilde milieuperrons is de handhavingsfrequentie 

het grootst. Afhankelijk van de situatie en de aard van de constatering wordt 

waarschuwend of handhavend opgetreden. 

In totaal is op jaarbasis ongeveer 5 fte beschikbaar – als onderdeel van integraal 

handhaven – voor  toezicht en handhaving bij milieuperrons. 

Voor een uitgebreidere toelichting op de prioriteiten en capaciteit van handhaven 

openbare ruimte, verdeeld over onder andere de thema’s veiligheid, APV verwijs ik 

u naar de raadsinformatiebrief van 19 januari 2016 met als onderwerp ‘toelichting 

prioriteiten en capaciteit handhaven’. 

  

Vraagnummer 14-10 

Fractie SP 

Vraag programma 14: blz. 149: Op welke wijze en frequentie wordt gehandhaafd op 

afvaldumping in groengebieden?  

Antwoord Afvaldumping in groengebieden maakt onderdeel uit van de categorie “toezicht en 

handhaving op het verkeerd aanbieden van afval”. Ook hier is sprake van posten, 

het controleren van gedumpt afval, controleren tijdens reguliere surveillances en 

actie ondernemen n.a.v. meldingen van burgers. 

De inzet van handhavers vindt informatie- en risicogestuurd plaats. Op plekken 

waar het vaakst dumping plaatsvindt, is de handhavingsfrequentie het grootst.  

In totaal is voor deze categorie op jaarbasis ongeveer 1,6 fte beschikbaar (als 

onderdeel van integraal handhaven). 

Voor een uitgebreidere toelichting op de prioriteiten en capaciteit van handhaven 

openbare ruimte, verdeeld over onder andere de thema’s veiligheid, APV verwijs ik 

u naar de raadsinformatiebrief van 19 januari 2016 met als onderwerp ‘toelichting 

prioriteiten en capaciteit handhaven’. 

  

 

HOOFDSTUK 3 

  

Vraagnummer H3-6 

Fractie PvdA 

Vraag In welke situaties en in welke mate maakt de gemeente Maastricht momenteel 

gebruik van tijdelijke arbeidskrachten? Voor welk deel betreft dit inhuur van 

zelfstandige adviseurs, voor welk deel detachering, welk deel payroll en voor welk 

deel tijdelijke contracten direct bij gemeente? Kunt u dit zo specifiek mogelijk 

uitsplitsen. Waar? Hoelang? Hoeveel opeenvolgende contracten? 

Antwoord Zie ook het antwoord op vraag H3.7 in de memorie van toelichting. Thans worden er 

319 mensen ingehuurd op basis van uitzendarbeid/detachering. Slechts een klein 

gedeelte van de medewerkers heeft meerdere contracten gehad. Bijna de helft van 

deze medewerkers wordt ingezet bij Sociale Zaken. Daarnaast zijn er op dit moment 

19 zzp’ers. Voor het merendeel worden die bij Kumulus en Centre Céramique 

ingezet. Verder zijn er 77 mensen uit de Wsw gedetacheerd. Tot slot zijn er 19 

ambtenaren met een tijdelijk contract. 

  

 

 

HOOFDSTUK 4 

  

Vraagnummer H4-3 

Fractie PVM 

Vraag Blz. 197 Ontwikkeling leningportefeuille. Circa 76,3 miljoen euro aan de door de 

gemeente Maastricht uitgekeerde leningen is niet gedekt door enige vorm 

zekerheid. De drie grote risico partijen zijn opgenomen maar er resteert een bedrag 
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van circa 800.000,- euro aan kleinere niet gedekte leningen. Dit is ongeveer 

200.000,- euro minder dan bij de begroting van 2016. Hierover de volgende vragen: 

1. Graag ontvangen wij een overzicht van alle andere niet gedekte leningen die 

uitgekeerd zijn door de gemeente Maastricht. 

2. Welk bedrag heeft de gemeente Maastricht ten opzichten van de begroting 2016 

verloren doordat geleende bedragen niet terugbetaald zijn en tevens niet meer 

geïncasseerd konden worden?  

Antwoord De andere niet gezekerde leningen zijn verstrekt aan de Kredietbank Limburg 

(resteert een bedrag van € 211.000, MECC (resteert een bedrag van € 368.000) en 

aan de stichting Ontwikkelingsmaatschappij ENCI-gebied (resteert een bedrag van 

€ 250.000). Op de verstrekte leningen heeft Maastricht geen geld verloren. Ook aan 

de verplichtingen van de niet gezekerde leningen wordt voldaan. 

  

 




